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Éves bizottsági beszámoló  
Beszámolási időszak: 2023-as év 

  
  ELNÖK NEVE:  

BIZOTTSÁG MEGNEVEZÉSE:  Hallgatói Fegyelmi Bizottság Dr. Rónay Zoltán 
      

KITÖLTŐ NEVE:   Lőrincsik Éva 
KITÖLTŐ E-MAIL CÍME:   lorincsik.eva@ppk.elte.hu 

 
1. Az elmúlt évben hány és – amennyiben releváns – milyen jellegű ügy futott be a 

bizottsághoz? 

 

A 2023-ban két ügy járt a bizottság előtt. 

Az első ügyben egy alapszakos hallgató a portfóliójához egy hamisított oktatói értékelést 
adott be, amely alapján megindult a fegyelmi eljárás, de tekintettel arra, hogy a hallgató 
jogviszonya időközben megszűnt, a bizottság elnöke a fegyelmi elrendelő határozatot saját 
hatáskörben hatályon kívül helyezte. 

A második ügyben azért indult fegyelmi eljárás, mert egy mesterszakos hallgató 

rendszeresen olyan magatartást tanúsított, amely sértette társai és oktatói méltóságát, 

súlyos mértékben akadályozta az egyetemi órák megtartását, ellehetetlenítette a vele való 

együttműködést, a vele érintkezőkben feszültséget, akár félelmet is keltett. A bizottság az 

eljárás során a fegyelmi vétség elkövetését megállapította és fegyelmi büntetésként a 

hallgatót két félévre eltiltotta a tanulmányaitól. 

2023 év végén indult még egy fegyelmi eljárás, de tekintettel arra, hogy az ügy érdemi 

intézése már 2024-re csúszott át, így az nem képezi a jelen, 2023-as évről szóló beszámoló 

részét. 

 

2. Kérjük ossza meg, hogy az elmúlt évben a bizottság határozataival szemben hány esetben 

élt a hallgató jogorvoslati kérelemmel (nyújtott be fellebbezést), és abból hány esetben 

született elutasító és helyt adó másodfokú döntés. 

Egy esetben élt a hallgató a fellebbezési jogával, a Hallgatói Jogorvoslati Bizottság a kari 

bizottság döntését helybenhagyta.  

3. Lát-e problémát akár a szabályozási környezetben vagy a bizottság saját működésében? 

 

Nincs ilyen 

 

4. Mit gondol, a bizottság működése rávilágít-e kari, rendszerszintű problémára vagy éppen 

sikerre? 
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A plágium alapján indult ügyek számossága egyelőre romló tendenciát nem mutat. 

 

5. Elégedett-e a bizottság hivatali/kari támogatásával? A bizottság következő évi 

működéséhez szükség van-e további támogatásra a kari hivatalok részéről? 

 

Messzemenőkig elégedett. 

 

6. Amennyiben a bizottság elmúlt éves tevékenységében, munkájában volt olyan elem, amely 

stratégiai jelentőségű információt jelenthet a kari vezetés számára, amire szeretné felhívni 

a vezetőség figyelmét, kérjük fejtse ki. 

 

Nincs ilyen. 

 

 
 


